
Referat af bestyrelsesmøde i Hviding IF, mandag d. 25. oktober 2021 kl. 
21:30 
 
Deltagere:  
Ditte Riis Hansen 
Søren Andreasen 
Henrik Bro Lund 
Jan Vestergaard 
Karina Kjærgaard 
Sofie Vangsgaard 
Rikke P. Lolk 
 
Bestyrelsesmødet er afholdt i forlængelse af stormøde med udvalgene i Hviding IF, og der er 
derfor ikke udarbejdet en konkret dagsorden. 
 
Bestyrelsen er enige om, at der var tale om et yderst positivt stormøde, hvor de frivillige viste stor 
positiv interesse for at styrke samarbejdet i foreningen på tværs af udvalg og styrke fællesskabet. 
Det er bestyrelsens ansvar at undersøtte processen med at gøre foreningen mindre siloopdelt og 
fascilitere bedre samarbejde og kommunikation, uden at det dog indebærer en total ensretning af 
alle udvalg i forhold til eksempelvis ambitionsniveau. 
Når referatet fra stormødet er sendt ud, ringer hvert bestyrelsesmedlem til deres udvalg og 
tjekker op på, om alt er noteret og om der er dukket nye tanker op. 
 
Der mangler en formand til squashudvalget, det skal afklares, om dette er en nødvendighed. 
 
Bestyrelsen skal tage stilling til, hvilke kommunikationsplatform, der skal arbejdes videre med. 
Håndbold u11 afprøver i øjeblikket "Min Forening". Der har tidligere været konsulentpræsentation 
af "Holdsport", og denne skal vurderes nærmere - der skal tages kontakt til andre foreninger, der 
har erfaring med brugen af denne, samt tages kontakt til firmaet, som kan komme med mere 
information omkring appen og dens muligheder. 
Det er yderst vigtigt, at appen er brugervenlig, og at der er ressourcer i de enkelte udvalg til at 
bære arbejdet med at implementere og arbejde med appen, informere medlemmer mm.  
 
Der skal arbejdes videre med en standardkontrakt for trænere. 
 
Ditte har anmodet om et tilbud på maling af klublokalet fra Asberg Olesen. 
 
Bestyrelsens julefrokost afholdes hos Karina d. 14. januar 2022 kl. 18:00 og er med påhæng. 
 
Næste bestyrelsesmøde: 
29.11.2021, kl. 19:30 
 


